
Møde i afdelingsbestyrelsen afd. 78, den 30-3-21, kl. 19 

Tilstede: Nasir, Bjartur, Hanne, Lene, Hans Henrik (referent) 

Referat 

1. Næste møde bliver den 25-5-21. 

2. Siden sidst. Carl er trådt ud af bestyrelsen fordi han skulle flytte. Lene er trådt ind i 

bestyrelsen. 

3. Haveaffald ved brændbar container. Skal vi have en kompostbunke? 

4. Vindfang. Vi vil gerne have renset vindfanget ved opgangen én gang om året. Kan vi 

eventuelt selv gøre det? Tovholder, Bjartur. 

5. Markvandring. Gå en runde sammen nogle dage før. Tovholder, Hanne. 

6. Vask af facadevæg. Vi taler om det til markvandringen. 

7. Blomsterkasser. De rådne og dårlige smides væk når vi har arbejdslørdag. 

8. Borde og bænke. De nye bænkeborde fordeles lidt bedre. De gamle og rådne fjernes så 

vores område ser lidt pænere ud. Eventuelt anskaffes flere. 

9. De to tørrekældre. Vi opfordrer beboerne til at lade være med at skrue helt op for 

varmen mens vinduet står åbent. Vi kommer til at betale for det over huslejen. Vi vil 

tage det op på markvandringen. Vi talte også om det på beboermødet. Eventuelt sætte 

en lås på vindue og eller radiator. 

10. Kældertoilet i 21B. Snavset og ildelugtende. Ingen gør det rent. Vi taler om det til 

markvandringen. 

11.  Arbejdslørdag. Det bliver den 8-5-21. Lene laver en plakat. Vi glæder os til at se alle 

vores naboer den dag. 

12. Markvandring bliver den 21-4-21 kl. 12.30. 

 

Ry, den 3. april 2021 

 

Til vores medbeboere: Send gerne kommentarer og ideer til os i bestyrelsen. I kan 

sende os en mail på afdb78ry@gmail.com 


